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Aan de voorzitter van de raad. 
 
Steller(s) van de vragen  
Paul Lieverse, ChristenUnie 
 
Onderwerp: 
Onder toezicht stelling van onze Jeugdbescherming 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
Op 6 juli vernamen wij via de media dat de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd heeft 
besloten verscherpt toelichting uit te voeren op de Jeugdbescherming van onze regio. 
Inmiddels lazen we ook de reactie van de accounthoudend wethouder. 
 

 Vraag 1. Waarom heeft het College ons niet lopende dit onderzoek geïnformeerd? 
 Vraag 2. Wat is de reactie van het college op dit nieuws? 
 Vraag 3. Wat is hierover in het bestuur van de GRJR besproken? (graag het betreffende 

verslag van die bespreking meesturen) 
 
Indien nodig 
Toelichting: 
 
De Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd heeft besloten verscherpt toezicht uit te voeren op de 
Jeugdbescherming van onze regio. 
Onze regio is er niet in geslaagd, zo stellen zij vast, om voor elke kind met een 
jeugdbeschermings- of jeugdreclasseringsmaatregel passende hulp in te zetten. 
De accounthoudend wethouder Bokhove van de GR zegt de rapporten serieus te nemen en er 
lessen uit te willen leren… maar legt omstandig uit dat er al van alles gedaan wordt om de 
wachttijd te laten dalen. Dit ziet onze fractie als poging de kritiek te pareren. 
De problematiek komt niet uit de lucht vallen. 
In 2019 heeft de ChristenUnie een Beeldvormende avond georganiseerd over Veilig Thuis en de 
Jeugdbescherming. Hierbij bleek dat er in die keten nogal wat schort – maar men was wel bezig 
met verbetering waar ook onze jeugdconsulenten een rol in speelden. 
Ook in 2019 kwam de Inspectie met een kritisch rapport: er werden onder meer 
“visieverschillen” geconstateerd tussen ketenpartners. 
Afgelopen april stelden we de Regiovisie Jeugdzorg vast; over het lopende Inspectie-onderzoek 
hoorden we daarbij niets. 
Op 20 mei bespraken we op initiatief van de ChristenUnie de problematiek van de wachtlijsten 
en het tekort schieten van hulp aan de meest kwetsbare jeugdigen; ook daar werd dit onderzoek 
niet gemeld. 
Op 17 juni stelden we in onze Raad de Gemeenschappelijke Regeling Jeugdhulp vast – gelukkig 
mét ons amendement om op genoemde zwakke plekken extra in te zetten. 
 

 


